

REACH Declaration of Conformity

Product

Stand

(EAN:4260328611852)

The product is a non-chemical product ("article") in the sense of **EC Regulation 1907/2006** (REACH).

Moreover, the product contains no substances intended to be released according to REACH Art. 7 (1) in normal or reasonably predictable conditions of use.

To the best of our present knowledge our product (incl. packaging) **does not contain substances that are on the SVHC list** ("ECHA Candidate List of substances of very high concern for Authorisation" according to REACH Art. 59) **above a concentration of 0.1% weight by weight (w/w)**.

The information on substances and the resulting evaluation is based both on information from our suppliers of tado GmbH as well as the analyses of independent companies commissioned by tado GmbH.

In the event of a **change in the circumstances**, such as an extension of the ECHA candidate list or a change in the composition of the product, **tado GmbH will inform its partners immediately**.

Date of Issue: 18.01.2021



Johannes Schwarz
(Managing Director / Geschäftsführer)

REACH Konformitätserklärung

Produkt

Standfuß

(EAN:4260328611852)

Das Produkt ist ein **nicht-chemisches Produkt** ("Erzeugnis") im Sinne von **EG Verordnung Nr. 1907/2006** (REACH).

Desweiteren enthält das Produkt keine Stoffe, die im Sinne von REACH Art. 7 (1) unter normalen oder vernünftigerweise vorhersehbaren Verwendungsbedingungen freigesetzt werden sollen.

Nach heutigem Kenntnisstand **enthält** unser Produkt (einschließlich der Verpackung) aktuell **keine Stoffe der SVHC Liste** ("ECHA Liste der für eine Zulassung in Frage kommenden besonders besorgniserregenden Stoffe" gemäß REACH Art. 59) **in einer Massenkonzentration von über 0,1% (w/w)**.

Die Angaben zu Inhaltsstoffen und die daraus folgende Bewertung basiert sowohl auf Angaben unserer Lieferanten sowie den Analysen unabhängiger von der tado GmbH beauftragter Unternehmen.

Im Falle einer **Veränderung der Sachlage**, wie etwa aufgrund einer Erweiterung der ECHA Kandidatenliste oder einer veränderten Zusammensetzung des Produktes, wird die **tado GmbH ihre Partner darüber unverzüglich informieren**.

Ausstellungsdatum: 18.01.2021